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Komisia  Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja k hospodáreniu  

s majetkom 

 

  

Košice: 06.06.2024 

Číslo: 4918/2024/OSM-22057 

Vybavuje: JUDr. Marta Vargová 

email: marta.vargova@vucke.sk 

telefón: 055/7268 214 

  mobil: 0911 157 404 

 

 

 

 

ZÁPISNICA 
  

z 10. rokovania Komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

k hospodáreniu s majetkom konaného dňa 05. júna 2024 
  

na Úrade Košického samosprávneho kraja, Námestie Maratónu mieru č. 1 v Košiciach, 

v miestnosti č. 242 (zasadačka na 1. poschodí). 
  

  

 

PROGRAM  ROKOVANIA 
  
1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania 

2. Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie 

3. Rokovací poriadok Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

a) Prerokovanie protestu prokurátora proti ustanoveniu § 41 a § 49 Rokovacieho 

poriadku Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

b) Dodatok č. 1 k Rokovaciemu poriadku Zastupiteľstva Košického samosprávneho 

kraja 

4.  Informácia o výsledku kontroly NKÚ „Majetok VÚC“ a prijatých opatreniach   
5.  Zmena podmienok nájmu nebytových priestorov pre Strednú odbornú školu pedagogickú 

s. v. Cyrila a Metoda, Južná trieda 48, Košice a zmena uznesenia Zastupiteľstva Košického  

samosprávneho kraja č. 675/2022 

6. Uznanie vlastníckeho práva mesta Košice k pozemkom v katastrálnom území Barca 

7. Plán úloh Komisie  Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja k hospodáreniu 

s majetkom na II. polrok 2024       

8. Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na 

II. polrok 2024                                                                               

9. Návrhy, podnety a požiadavky 
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10. Rôzne 

11. Záver 

  

K bodu č. 1   
Otvorenie  
Predseda komisie privítal prítomných členov komisie a hostí a otvoril 10. rokovanie komisie. 

Prítomných členov komisie informoval, že z rokovania komisie sa ospravedlnili 3 členovia 

komisie (Ing. Mgr. Lenka Kovačevičová, Beata Beke a Ladislav Szunyog) a z celkového počtu 

17 členov komisie je prítomných 9 členov, čo je nadpolovičná väčšina a komisia je uznášania 

schopná. Informoval, že z 10. rokovania komisie sa vyhotovuje zvukový záznam výlučne pre 

účely zhotovenia zápisnice.  
  
Uznesenie č. 24/2024 
Komisia schvaľuje program rokovania. 
 
Hlasovanie č. 1 
Prítomní: 9  
Za:   9                          Proti:    0                     Zdržal sa: 0 
 Predseda komisie skonštatoval, že program 10. rokovania komisie bol schválený. 
  
 K bodu č. 2 
Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie 
K uvedenému bodu informovala JUDr. Marta Vargová, tajomníčka komisie. 
Predseda komisie informoval prítomných členov komisie o požiadavke Ing. Jaroslava Polačeka 

vznesenú na zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja, ktorá sa týkala vzdania  

sa jeho členstva v Komisii Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja k hospodáreniu 

s majetkom. Z dôvodu nedodržania postupu upraveného rokovacím poriadkom komisií 

pri vzdaní sa členstva nebolo Ing. Polačekovi vyhovené, a teda  je naďalej členom komisie. 

Zároveň poukázal na jeho neúčasť na rokovaniach komisie a konštatoval, že mu ako 

predsedovi komisie doposiaľ nebolo doručené jeho písomné vzdanie sa  členstva v komisii tak, 

ako to rokovací poriadok vyžaduje. 
 

Diskusia:  

Bez pripomienok. 

 
Uznesenie č. 25/2024 
Komisia berie na vedomie informáciu o plnení uznesení a požiadaviek z komisie. 
  

Hlasovanie č.  2 
Prítomní: 9 
Za: 9                                  Proti:    0                              Zdržal sa:  0 
Návrh bol schválený. 
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K bodu č. 3 
Rokovací poriadok Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

 

a) Prerokovanie protestu prokurátora proti ustanoveniu § 41 a § 49 Rokovacieho 

poriadku Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

O obsahu materiálu informovala  PhDr. Anna Heribanová, vedúca oddelenia 

organizačného, protokolu a zahraničných vzťahov. 
 

Diskusia:  
Bez pripomienok. 

 

Uznesenie č. 26/2024 
Komisia odporúča Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja prerokovať 

a vyhovieť protestu prokurátora proti ustanoveniu § 41 a § 49 Rokovacieho poriadku 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja. 

 
Hlasovanie č.  3 
Prítomní: 10 
Za:     10                             Proti: 0                                 Zdržal sa:  0 
Návrh bol schválený. 

 

b) Dodatok č. 1 k Rokovaciemu poriadku Zastupiteľstva Košického samosprávneho 

kraja 

O obsahu materiálu informovala  PhDr. Anna Heribanová vedúca, oddelenia organizačného, 

protokolu a zahraničných vzťahov. 
 

Diskusia:  

Ing. Holečko požiadal o vysvetlenie k aplikácii ustanovenia § 41 po prijatí jeho zmeny. 

Reagovala s vysvetlením PhDr. Anna Heribanová.  

 

Uznesenie č. 27/2024 
Komisia odporúča Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja prerokovať 

a schváliť Dodatok č. 1 k Rokovaciemu poriadku Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja. 

 
Hlasovanie č.  4 
Prítomní: 10 
Za:   10                              Proti:           0                       Zdržal sa:  0 
Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 4 
Informácia o výsledku kontroly NKÚ „Majetok VÚC“ a o prijatých opatreniach   
O obsahu materiálu informovala JUDr. Ľubica Palková, zástupkyňa riaditeľa Úradu Košického 

samosprávneho kraja. 
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Diskusia:  
Bez pripomienok. 

 

Uznesenie č. 28/2024 
Komisia odporúča Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja prerokovať a vziať 

na vedomie Informáciu o výsledku kontroly NKÚ „Majetok VÚC“ a o prijatých 

opatreniach   
  
Hlasovanie č. 5 
Prítomní: 10 
Za:        0                            Proti:        0                         Zdržal sa:  0 
Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 5 

Zmena podmienok nájmu nebytových priestorov pre Strednú odbornú školu 

pedagogickú sv. Cyrila a Metoda, Južná trieda 48, Košice a zmena uznesenia 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja č. 675/2022 

O obsahu materiálu informovala JUDr. Ľubica Palková, poverená riadením odboru správy 

majetku a zástupkyňa riaditeľa Úradu Košického samosprávneho kraja.  

  
Diskusia:  

Bez pripomienok. 

 
Uznesenie č. 29/2024 

Komisia odporúča Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja prerokovať 

a schváliť Zmenu podmienok nájmu nebytových priestorov pre Strednú odbornú školu 

pedagogickú sv. Cyrila a Metoda, Južná trieda 48, Košice a zmenu uznesenia 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja č. 675/2022 podľa predloženého návrhu 

na uznesenie. 

 

Hlasovanie č. 6 
Prítomní: 10 
Za:     10                               Proti:       0                        Zdržal sa:  0 
Návrh bol schválený. 

 
K bodu č. 6 
Uznanie vlastníckeho práva mesta Košice k pozemkom v katastrálnom území Barca 

O obsahu materiálu informovala JUDr. Ľubica Palková poverená riadením odboru správy 

majetku a zástupkyňa riaditeľa Úradu Košického samosprávneho kraja.  

  
Diskusia:  

JUDr. Čehová Pisarčíková sa informovala  o akceptovaní dohody o urovnaní  ako právneho 

titulu pre  zmenu vlastníctva v prospech mesta príslušným okresným úradom, katastrálnym 

odborom.  
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Uznesenie č. 30/2024 

Komisia odporúča Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja prerokovať 

a schváliť Uznanie vlastníckeho práva mesta Košice k pozemkom v katastrálnom území 

Barca podľa predloženého návrhu na uznesenie. 

  
Hlasovanie č. 7  
Prítomní: 10 
Za:     10                               Proti:   0                            Zdržal sa:  0 
Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 7 
Plán úloh Komisie  Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja k hospodáreniu 

s majetkom na II. polrok 2024       

O obsahu materiálu informovala JUDr. Marta Vargová, tajomníčka komisie. 
   
Diskusia:  
Bez pripomienok. 

 
Uznesenie č. 31/2024 
Komisia schvaľuje predložený plán úloh a odporúča Zastupiteľstvu Košického 

samosprávneho kraja prerokovať a schváliť predložený Plán úloh Komisie 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja k hospodáreniu s majetkom na 

II. polrok 2024.       

 

Hlasovanie č. 8  

Prítomní: 10 

Za: 10  Proti:  0                              Zdržal sa:  0 

Návrh bol schválený. 

  
K bodu č. 8 
Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na 

II. polrok 2024                                                                               

O obsahu materiálu informovala JUDr. Marta Vargová, tajomníčka komisie. 
  
Diskusia:  
Bez pripomienok. 

 

Uznesenie č. 32/2024 
Komisia odporúča Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja prerokovať a vziať 

na vedomie Rámcovú obsahovú náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja na II. polrok 2024. 
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Hlasovanie č. 9  
Prítomní: 10 
Za:   10  Proti:     0                        Zdržal sa:  0 
Návrh bol schválený. 

 
K bodu č. 9 

Návrhy, podnety a požiadavky 

Predseda komisie uviedol, že „bludisko“ nachádzajúce sa na Alpinke v Košiciach,  realizácia 

ktorého bola podporená Košickým samosprávnym krajom sumou 100 000 eur, nie je označené  

informáciou  o jeho financovaní Košickým samosprávnym krajom a požiadal o preverenie tejto 

veci aj v spojitosti so zmluvou, na základe ktorej boli financie na realizáciu bludiska 

poskytnuté. 

 

K bodu č. 10 

Rôzne 

Predseda komisie poukázal na skutočnosť, že podpora filmového priemyslu, natáčanie seriálov 

a filmov v Košiciach sa uskutočňuje síce v súčinnosti s mestom Košice, ale s finančnou 

podporou Košického samosprávneho kraja, tzn. že kraj je pre filmárov zaujímavý a rozhodli 

sa natáčať na území mesta Košice nie  len z dôvodu, že im mesto poskytne svoje mestské 

podniky, ale najmä vďaka finančnej podpore Košického samosprávneho kraja.  

 

 

K bodu č. 11 

Záver 

Predseda komisie konštatoval, že program rokovania komisie bol vyčerpaný, poďakoval 

prítomným za účasť a rokovanie skončil. 

  

  

  

  

  

 

 

 

.................................................... 

            JUDr. Marta Vargová  

              tajomníčka  komisie 

               ............................................ 

                      Mgr. Marcel Vrchota 

                          predseda komisie   

  

  

  

  

 

 

 


